
  نعیمه نظام دوست با اشاره به فعالیت های 
آینده خود به حضور احتمالی در فصل دوم 
لایی« و همکاری با داریوش فرضیایی اشاره  »لا
کرد. نعیمه نظام دوست بازیگر باسابقه فیلم ها 
و سریال های کمدی، درباره فعالیت های اخیر 
گفت: در حال حاضر مشغول  خود به مهر 
نام  به  ایفای نقش در یک فیلم سینمایی 
کارگردانی آن را  »هر چی تو بگی« هستم که 
فیلم  این  دارد.  برعهده  آتش زمزم  مرتضی 
در اصفهان در حال تصویربرداری است و ما 
کار هستیم. وی ادامه  هم در آنجا مشغول 
داد: ۲ پیشنهاد کاری دیگر هم در همین ایام 
داشته ام اما هنوز به جمع بندی نرسیده ایم. 
کنار آن ها صحبت هایی هم برای حضور  در 
لایی« در شبکه  در فصل دوم مجموعه »لا
که با حضور  خانگی داشته ام. مجموعه ای 
عموپورنگ، به تازگی پخش فصل اول آن آغاز 
شده است. نظام دوست درباره حضور کمتر 
گفت:  هم  تلویزیونی  سریال های  در  خود 
من در حال حاضر هیچ مشکلی برای حضور 
قرار  اتفاقاً  ندارم.  تلویزیونی  پروژه های  در 
بود در یک سریال حضور داشته باشم که به 
 ، دلیل تداخل زمان تولید با یک پروژه دیگر
امکان حضور در آن را پیدا نکردم. ۲ پیشنهاد 
تلویزیونی دیگر هم در حال حاضر دارم که روی 
آن ها فکر می کنم تا به جمع بندی برسم. قطعاً 
در آینده نزدیک بار دیگر مخاطبان در سریال 
تلویزیونی تازه ای شاهد حضور من خواهند 

بود. من خودم را فرزند تلویزیون می دانم و به 
همین دلیل همواره تلویزیون خانه من بوده 
است. نظام دوست درباره حضور نداشتن در 
« به عنوان یک  فصل بانوان مجموعه »جوکر
کمدین شناخته شده، گفت: قطعاً به این فضا 
علاقه مندم و از حضور در هر فضایی که منجر 
به خنده و حال خوب مردم بشود، استقبال 
می کنم و خودم هم لذت می برم. خیلی ها با 
« پیام داده اند که  پخش همین فصل از »جوکر
جای من در این ترکیب خالی است! خیلی از 
مردم هم در فضای مجازی لطف داشته اند و به 
این موضوع اشاره کرده اند. برخی از دوستانم 
که در این فصل حضور دارند پیام فرستادند که 
کنش ها  نعیمه چقدر جای تو خالی بود! این وا
برای من بسیار قابل احترام است. وی درباره 
 » تولید و پخش فصل تازه مجموعه »جوکر

باید  زن  کمدین های  گفت:  زنان  حضور  با 
خیلی زودتر از این ها در چنین فضایی حضور 
پیدا می کردند. این هنرمندان سال هاست 
کرده اند و شکرخدا  که در حرفه خود تلاش 
« هم طرفداران  حضورشان در برنامه »جوکر
بسیاری دارد و با استقبال مخاطبان مواجه 
شده است. این بازیگر درباره مقایسه کیفیت 
کید  « تأ حضور کمدین های زن و مرد در »جوکر
کرد: طبیعتاً در مواردی دست آقایان برای 
برخی شوخی ها بازتر از خانم هاست اما اینکه 
را  مخاطبان  اینگونه  توانسته اند  خانم ها 
کنند و بخندانند، واقعاً دستمریزاد  سرگرم 
 » »جوکر از  پخش شده  قسمت   ۲ هر  دارد. 
خانم ها را دیده ام واقعاً همه شان عالی ظاهر 
« به نظر  شده اند. نظام دوست افزود: »جوکر
من به خوبی طراحی و تولید شده است. من 

حتی معتقدم در فصل های بعد می توان به 
ترکیب خانم ها و آقایان در این فضا هم فکر 
« با حضور مشترک کمدین های  کرد و »جوکر
کند.  خانم و آقا، امکان تولید و پخش پیدا 
برنامه ای  چنین  که  هستم  هم  مطمئن 
تبدیل به یک اتفاق ویژه می شود. وی افزود: 
که در پروژه های  ما هنرمندان سال هاست 
کرده ایم و  کنار یکدیگر فعالیت  مختلف در 
و  شوخی ها  ظرفیت ها،  از  خوبی  شناخت 
بازی های یکدیگر داریم و طبیعتاً می توانیم 
در چنین فضایی هم در کنار هم حضور داشته 
باشیم و مخاطبان را سرگرم کنیم. همین امروز 
شاهد  رئالیتی شو  برنامه های  قالب  در  هم 
همین حضور مشترک هنرمندان خانم و آقا 
هستیم. هرچند فضای »جوکر« فضای تازه تری 
است اما می توان به اتفاقات متفاوت تر هم 
کرد. این بازیگر در بخش دیگر صحبت  فکر 
هایش عنوان کرد: به نظرم دوستان هنرمندم 
« نهایت تلاش خود را کرده اند که با  در »جوکر
حفظ تمام چارچوب ها، بهترین شوخی ها 
را داشته باشند. مگر هنرمندی می تواند با 
که تبدیل به قواعد و عرف  چارچوب هایی 
پذیرفته شده در جامعه اش شده است، شوخی 
کند؟این بازیگر کمدی در پایان درباره حضور 
خودش در فصل جدید این برنامه گفت: قطعاً 
گر برای فصل های بعدی از من دعوت شود،  ا
گر بتوانم باعث خنده مردم  آن را می پذیرم. ا

شوم، خودم لذت می برم. 

ذره بین
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  پزشک معالج محمدعلی بهمنی درباره وضعیت این شاعر می گوید: وضعیت خوب نیست 
و هوشیاری مناسبی ندارد. محمدعلی بهمنی، شاعر و ترانه سرا که متولد سال ۱۳۲۱ در دزفول 
است، ۳۱ مرداد برای دومین بار دچار عارضه مغزی و در بیمارستان بستری شد. او به علت 
خون ریزی وسیع به شکلی اورژانسی تحت عمل جراحی قرار گرفته و پزشکان سعی کردند تا 
بدون آسیب زدن به بافت مغز، خون  را تخلیه کنند. هاشمیان، فوق تخصص بخش مراقبت های 
ویژه، استاد دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی و پزشک معالج محمد علی بهمنی در 
، گفت: وضعیت ایشان خوب نیست. به علت  گفت وگویی با ایسنا درباره وضعیت این شاعر
خونریزی شدید مغزی دو شب پیش )۳۱ مرداد( به بیمارستان مراجعه کرد و به علت وسیع بودن 
خونریزی سریعا به اتاق عمل منتقل شد. عمل جراحی اش حدود پنج ساعت طول کشید. او 

کنون که بالای سر آقای بهمنی هستم، هوشیاری مناسبی ندارد و وضعیت او پیشرفت  افرود: ا
قابل توجهی نداشته است. وضعیت تنفسی اش نیز با دستگاه وِنتیلاتور است. هاشمیان که 
پیشتر نیز پزشک معالج بهمنی بود در بخش دیگری از سخنان خود گفت: دفعه پیش )خرداد 
۱۴۰۳( که آقای بهمنی به علت عارضه مغزی مراجعه کرده بود، مشکلات زیادی نبود و نیاز به 
عمل جراحی پیدا نکرد. اما این سری به نظر دیر مراجعه کرده  و حدود یک چهارم مغز او دچار 
گاهی دلم  ل«، »در بی وزنی«، » آسیب جدی  شده است و خونریزی وسیعی داشت. »باغ لا
برای خودم تنگ می شود«، »این خانه واژه های نسوزی دارد«، »شاعر شنیدنی است«، »چتر 
برای چه، خیال که خیس نمی شود« و »من زنده ام هنوز و غزل فکر می کنم« از دفترهای شعر 

محمدعلی بهمنی هستند. 

پزشک معالج شاعر: 

محمدعلی بهمنی هوشیاری مناسبی ندارد

 ملیکا شعبان: 
 دوست دارم با اصغر فرهادی 

کار کنم
 ملیکا شعبان بازیگر سینما و تلویزیون با اشاره 
به علاقه اش به نقش های پرچالش عنوان کرد 
کارگردانانی همچون اصغر  که دوست دارد با 
فرهادی، مسعود کیمیایی و سعید روستایی 
بازیگر  همکاری داشته باشد.  ملیکا شعبان 
سینما و تلویزیون درباره فضای سینما و ورود به 
این حوزه به مهر گفت: متاسفانه بسیاری از افراد 
از طریق ارتباط با اقوام، رانت، رابطه و خریدن 
نقش وارد سینما می شوند که استعدادی در این 
حوزه ندارند و دوره آموزشی هم در حوزه بازیگری 
طی نکردند. افرادی همچون من، از کودکی در 
فیلم های سینمایی نقش آفرینی  و  سریال ها 
نقش های  در  هستیم  علاقه مند  و  کرده ایم 
پرچالشی ایفای نقش کنیم. امیدوارم کارگردانان و 
هنرمندان پیشکسوت فرصت چنین نقش هایی 
را به هنرمندان جوان بدهند. وی افزود: در حال 
حاضر ۲۲ ساله هستم و دوست دارم با کارگردانانی 
همچون اصغر فرهادی، مسعود کیمیایی و سعید 
روستایی و بزرگان سینما همکاری داشته باشم. 
بازیگر فیلم »خاطره یک شب بارانی« بیان کرد: 
ما در کشور کارگردانان زن موفق زیادی داریم که 
من هم علاقه مند هستم با آنان همکاری کنم و 
به تجربیاتم اضافه شود، به امید آن روز که بتوانم 
به آرزوهایم برسم و با کسب جایزه برای کشورم 
افتخارآفرین باشم. شعبان با بیان خاطراتی از 
ایفای نقش در سریال »تاوان« به کارگردانی شهرام 
شاه حسینی که نخستین تجربه او در بازیگری 
بود، گفت: در این سریال، از بین صدها بازیگر 
آقای شاه حسینی تست بازیگری مرا تایید کرد و 
چند روز بعد برای فیلمبرداری راهی لوکیشنی در 
شمال کشور شدیم. من در سریال »تاوان«، نقش 
گُلی« را ایفا می کردم که او یک خرگوش به نام  «
بانی داشت. در پشت صحنه ۲ سنجاب برای این 
سریال گرفتند که هر کدامشان به نحوی از بین 
رفتند و بعد از آن ۲ خرگوش گرفتند که در آخر یک 
خرگوش ماند. با همان یک خرگوش سکانس ها 
را ضبط کردند اما در پایان، این خرگوش به علت 
خوردن سبزی سمی در آن منطقه، خونریزی 
کرد و مرد که این اتفاق خیلی من رh ناراحت کرد و 
هنوز تصویر مرگش در ذهنم هست. بازیگر سریال 
»تاوان« افزود: زمان فیلمبرداری آن سریال فصل 
زمستان بود و چکمه های پلاستیکی زرد من از 
سرمای زیاد خشک شده بود. من در این سریال 
نقش یک دختر نابینا را ایفا کردم اما در پشت 
صحنه و در زمان گریم، یک لحظه کُره چشم من 
گیر کرد و چشمانم پایین نمی آمد. خدا کمکم کرد 

و چشمانم را برگرداند.

تلفات  تعداد  کرد  اعلام  روسیه  دفاع  وزارت    
نیروهای اوکراینی در منطقه کورسک به بیش از ۵۱۰۰ 
نفر رسیده و این کشور نزدیک به ۷۰ تانک خود را از 
دست داده است. وزارت دفاع روسیه دیروز )جمعه( 
اعلام کرد نیروهای مسلح اوکراین از آغاز عملیات در 
کورسک، مجموعاً ۵۱۳۷ نفر از نیروهای خود و ۶۹ 
تانک را از دست داده اند. در بیانیه وزارت دفاع این 
کشور آمده است: »در مجموع، در خلال عملیات 
نظامی در کورسک، دشمن ۵۱۳۷ نیرو، ۶۹ تانک، 
۲۷ خودرو رزمی پیاده نظام، ۵۵ نفربر زرهی و ۳۵۰ 

خودرو زرهی رزمی را از دست داده است.«همچنین 
بر اساس این بیانیه، اوکراین تنها در روز گذشته در 
منطقه کورسک حدود ۴۰۰ نفر از نیروهای خود را 
از دست داد و ۱۷ واحد خودرو زرهی، از جمله یک 
فروند تانک نیز نابود شدند. علاوه بر این، وزارت دفاع 
روسیه اعلام کرد نیروهای مسلح این کشور حملات 
کورسک  نیروهای اوکراینی را در ۶ شهرک منطقه 
دفع و خنثی کرده و یک گروه خرابکاری و جاسوسی 
کامیشفکا« در منطقه مرزی  اوکراینی را در منطقه »

کورسک نابود کرده اند. 

بیانیه وزارت دفاع روسیه درباره تحولات کورسک

بیـــن المـــلل
 

 

گــــزارش

 گفت وگوی تلفنی پوتین با پاشینیان
 رهبران روسیه و ارمنستان در یک گفت وگوی تلفنی 
همکاری اقتصادی و تجاری مثبت بین ۲ کشور را برجسته 
کردند. به گزارش ایسنا، کاخ کرملین )جمعه(  اعلام کرد 
»نیکول  و  روسیه  رئیس جمهور  پوتین«،  »ولادیمیر 
پاشینیان«، نخست وزیر ارمنستان یک گفت وگوی تلفنی 
را برگزار کردند. به گزارش خبرگزاری »اسپوتنیک« کرملین 
تصریح کرد پاشینیان و پوتین دراین گفت وگوی تلفنی 
پویایی مثبت در همکاری اقتصادی و تجاری میان ۲ 
کشور را برجسته ساختند. در بیانیه کرملین نوشته شد: 
کار  »طرفین در جریان تبادل نظر در خصوص دستور 
۲جانبه به پویایی مثبت در همکاری تجاری و اقتصادی 
خود اشاره کردند.«بر اساس این بیانیه رهبران روسیه و 
ارمنستان بر سر تداوم تماس های بین خود توافق کردند. 
دولت ارمنستان نیز اعلام کرد پاشینیان و پوتین توافق 
کردند نشستی را با هدف بحث در مورد دستور کار ۲ جانبه 
برگزار کنند. دولت ارمنستان در بیانیه ای تصریح کرد: 
»نیکول پاشینیان نخست وزیر ارمنستان یک گفت وگوی 
تلفنی را با ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه برگزار کرد. 
طرفین در این گفت وگو توافق کردند تا در سریع ترین زمان 
ممکن نشستی را داشته باشند تا درباره مسائل مربوط به 
دستور کار ۲ جانبه به بحث بپردازند.«طبق این بیانیه، 
رئیس جمهور روسیه نخست وزیر ارمنستان را در جریان 
نتایج سفر چند روز پیش خود به جمهوری آذربایجان 
قرار داد. روز چهارشنبه گذشته »ماریا زاخارووا« سخنگوی 
وزارت امور خارجه روسیه در نشستی خبری به خبرنگاران 
کنش ایروان به اظهارات سرگئی لاوروف، وزیر امور  گفت: »وا
کی  خارجه روسیه مبنی بر اجرای توافقات سه جانبه، حا
از تلاش ارمنستان برای معرفی روسیه به عنوان عامل 
اشتباهات راهبردی خود است.«پیشتر وزیر خارجه روسیه 
کو، پایتخت جمهوری  در طول سفر روز سه شنبه خود به با
آذربایجان، به خبرنگاران گفته بود: »نخست وزیر ارمنستان 
توافقات سه جانبه )سیونیک( در مورد قره باغ را خراب 
می کند« و وی با بیان این که روسیه در حال تلاش برای 
انعقاد زودهنگام یک معاهده صلح و رفع انسداد ارتباطات 
از زنگزور است، گفت که »متأسفانه، این رهبری ارمنستان 
که در توافق نامه امضا شده توسط نخست وزیر  است 
پاشینیان، در مورد ارتباطات از منطقه سیونیک ارمنستان، 
، »ولادیمر پوتین«، رئیس جمهور  کارشکنی کرد.«پیشتر
کو، نسبت به میانجی گری در  روسیه در حین سفر خود به با
توافق صلح قره باغ، ابراز تمایل کرده بود. وی درباره معاهده 
گر  صلح میان جمهوری آذربایجان و ارمنستان، اظهار کرد: ا
بتوانیم کاری برای پیشبرد روند امضای توافق صلح انجام 
کسازی مرزها از نیروهای  بدهیم و اوضاع امور را به سمت پا
نظامی و تعیین حدود آن ها پیش ببریم، بسیار از این بابت 
خرسند خواهیم شد. پوتین همچنین بر اشتیاق روسیه 
برای مشارکت در امضای معاهده صلح و تعیین مرز بین 

کید کرد.  ارمنستان و جمهوری آذربایجان، تا

آناتولی آنتونوف: 

اوکراینبدونآمریکاآبهمنمیخورد
کوتــــاه

گفت    سفیر روسیه در ایالات متحده 
اوکراین به هدف خود برای ایجاد منطقه ای 
ک روسیه دست نخواهد یافت.  حائل در خا
»آناتولی آنتونوف« سفیر روسیه در آمریکا 
ک روسیه  ایجاد »منطقه حائل« در خا
کی یف هرگز  گفت  را غیرممکن دانست و 
کاری نخواهد بود.  قادر به انجام چنین 
»ولودیمیر زلنسکی« رئیس جمهور اوکراین 
گفته بود هدف نیروهای مسلح  پیش تر 
کورسک« در  اوکراین از حمله به منطقه »
ک روسیه، ایجاد یک »منطقه حائل« در  خا
ک این کشور است، ادعایی که آنتونوف  خا
کنش به آن گفت: »غیرممکن است...  در وا
ک فدراسیون روسیه  منطقه حائلی در خا
که  وجود نخواهد داشت.«سفیر روسیه 
ح  این اظهارات را در جمع خبرنگاران مطر
کرد، در پاسخ به پرسشی درباره رفتار ایالات 
اظهارات  و  حملات  به  نسبت  متحده 
اوکراین گفت: »اینکه روسیه باید چه کار 
کند یا چطور از مرزهای خود دفاع کند، به 
آمریکایی ها ربطی ندارد. ما در این باره با آنها 

حتی صحبت هم نخواهیم کرد.«
آنتونوف همچنین درباره احتمال دیدار 
لاوروف«  »سرگئی  و  بلینکن«  »آنتونی 
وزرای خارجه آمریکا و روسیه در حاشیه 
اجلاس سازمان ملل گفت نمایندگان آمریکا 
پیشنهادی برای دیدار و گفت وگو با طرف 
روس نداده اند و دیداری میان بلینکن و 
لاوروف در حاشیه مجمع عمومی سازمان 
ملل برنامه ریزی نشده است. او در پاسخ به 
پرسشی درباره احتمال ملاقات بین بلینکن 
و لاوروف در مجمع عمومی سازمان ملل به 

خبرنگاران گفت: »خب، شما بگویید که 
به آن ها چه بگوییم... ما ارتباطات را قطع 
نکردیم. ما نه از آمریکایی ها فرار می کنیم 
و نه به دنبال آن ها می دویم.«آنتونوف با 
گر پیشنهادی از سوی آمریکا  بیان اینکه ا
وجود داشت بی شک طرف روس این را 
در نظر می گرفت، گفت تا به امروز چنین 
روسیه  سفارت  به  دست کم  پیشنهادی 
روس  دیپلمات  این  است.  نشده  داده 
همچنین گفت ایالات متحده در گفت وگو 
با روسیه خود درباره ثبات استراتژیک، 
به نشانه صلح به سوی مسکو  را  دستی 
دراز می کند، اما همچنان در پشت خود 
خنجری در دست دیگر دارد. آنتونوف در 
پاسخ به پرسشی در این باره گفت: »دولت 
فعلی )آمریکا( مانند فردی رفتار می کند که 
از یک سو دست خود را )به نشانه صلح( 
پیش می آورد... و از سوی دیگر خنجری را 

پشت سر خود نگه می دارد.«او همچنین 
درباره محدودیت هایی که ایالات متحده 
بر استفاده از سلاح های آمریکایی اهدایی 
روسیه  ک  خا به  حمله  در  اوکراین  به 
گفت ظاهراً واشنگتن قصد  کرده،  وضع 
دارد با کاهش این محدودیت ها مسکو را 
تحریک کند و افزود: »آنها در واقع زمینه 
را فراهم می کنند تا در یک بزنگاه خاص، 
به سادگی تمامی محدودیت های موجود 
را لغو کنند.«سفیر روسیه در ایالات متحده 
این موضع مسکو  بر  بار دیگر  همچنین 
چراغ سبز  بدون  اوکراین  که  کرد  کید  تأ
و  نمی دهد  انجام  کاری  هیچ  واشنگتن 
حمله نیروهای مسلح این کشور به منطقه 
با  بی شک  روسیه،  ک  خا در  کورسک 
هماهنگی و موافقت ایالات متحده انجام 
شده است. آنتونوف به خبرنگاران گفت: 
که  رسیده ام  نتیجه  این  به  کاملاً  »من 

در کی یف هیچ کاری بدون اجازه اربابان 
چقدر  اینکه  باتوجه به  نمی شود.  انجام 
چه  و  هست  زلنسکی  اطراف  در  مشاور 
اطلاعاتی به رژیم زلنسکی ارائه می شود، 
اینکه بگویند آنها )آمریکایی ها( از چیزی 
خبر ندارند )واقعیت ندارد.(... )اوکراینی ها( 
بدون رضایت واشنگتن جرئت نمی کنند 
حتی انگشت خود را تکان دهند... یا حتی 
یک مسلسل را به سوی ما نشانه بگیرند. 
آن ها دست کم مطمئن هستند که تمامی 
اقداماتشان مورد حمایت کامل کشورهای 
در  اوکراین  می گیرد.«ارتش  قرار  غربی 
حملاتی  به  دست  خود  اقدام  تازه ترین 
کورسک« روسیه زده است و  به منطقه »
نیروهای این ارتش ادعای پیشروی در 
مناطق روسیه را دارند. کی یف ادعا می کند 
که حدود ۱۰۰۰ کیلومترمربع از قلمرو روسیه 
کنان خود  را در اختیار دارد و هر ۲ طرف از سا
خواسته اند تا مناطق مربوطه را ترک کنند، 
اما وزارت دفاع روسیه اعلام کرده است که 
پیشروی نیروهای اوکراینی متوقف شده و 
آن ها خسارات سنگینی متحمل شده اند. 
سربازان اوکراینی اذعان می کنند که هدف 
از این حمله، کنترل قلمروهای روسیه و 
همچنین وادار کردن مسکو به این بوده که 
نیروهایش را از جبهه دونباس منحرف کند؛ 
حمله ای که از نگاه بسیاری از تحلیلگران 
نظامی و همچنین برخی روزنامه ها به عنوان 
»بزرگ ترین قمار اوکراین« تلقی می شود؛ زیرا 
کنون ارتش این کشور - که مدت هاست  ا
از کمبود نیرو و مهمات رنج می برد - باید 

منتظر اقدامات متقابل روسیه باشد. 

 کامالا هریس مسائل مهم را نادیده گرفت
 دونالد ترامپ از سخنرانی کامالا هریس در کنوانسیون ملی 
دموکرات ها انتقاد و او را به نادیده گرفتن مسائل مهم روز ایالات 
متحده متهم کرد. به گزارش ایسنا، »دونالد ترامپ« نامزد حزب 
جمهوری خواه در انتخابات ریاست جمهوری ایالات متحده از 
سخنرانی رقیب دموکرات خود، »کامالا هریس« انتقاد کرد و گفت 
او در این سخنرانی به مسائل مهم نپرداخته است. هریس شب 
گو سخنرانی  گذشته در کنوانسیون ملی حزب دموکرات در شیکا
کرد و به صورت رسمی به نامزد این حزب در انتخابات ریاست 
جمهوری ۲۰۲۴ آمریکا بدل شد. ترامپ در شبکه اجتماعی خود به 
نام »تروث سوشال« نوشت: »او )هریس( به چین هیچ اشاره ای 
نکرد، به شکست هیدرولیکی )فرایندی برای آزادسازی نفت و گاز 
با تزریق مایعات به شکاف های زیرزمینی( اشاره نکرد، به مسئله 
انرژی اشاره نکرد، به شکل معنی داری به جنگ روسیه و اوکراین 
اشاره نکرد.«در ادامه پیام این نامزد انتخابات ۲۰۲۴ آمریکا آمده 
است: »او به مسائل بزرگ روز که کشور ما را نابود می کنند، اشاره 
نکرد. ۶۰ میلیون نفر در ایالات متحده در فقر هستند و او درباره 
آن ها حتی صحبت هم نمی کند!«هریس در این سخنرانی مهم 
خود که حدوداً ۴۰ دقیقه  به طول انجامید، تنها یک دقیقه را به 
درگیری اوکراین اختصاص داد و متعهد شد که »قاطعانه« در کنار 

کی یف خواهد ایستاد. 
 

 کناره گیری برادرزاده کندی 
از انتخابات آمریکا

کناره گیری از  کندی جونیور مدارک لازم برای   رابرت اف 
رقابت های انتخابات ۲۰۲۴ آمریکا را به نهادهای مربوطه ارسال 
کرده و انتظار می رود که از »دونالد ترامپ« حمایت کند. »رابرت 
« نامزد مستقل انتخابات ریاست جمهوری  اف. کندی جونیور
آمریکا نامه کناره گیری خود از رقابت های انتخاباتی را به نهادهای 
مربوطه ارسال کرده و رسماً از انتخابات ۲۰۲۴ ایالات متحده 
، کندی جونیور قرار  خارج شده است. به گزارش نیویورک تایمز
است در شامگاه جمعه به وقت آمریکا در این باره سخنرانی کند 
کی از آن است که او احتمالاً در این سخنرانی از  و گزارش ها حا
»دونالد ترامپ« نامزد حزب جمهوری خواه حمایت خواهد کرد. 
کس نیوز گفت اطلاعی ندارد  ترامپ در گفت وگو با شبکه خبری فا
، اما احتمال  که آیا کندی جونیور از او حمایت خواهد کرد یا خیر
برگزاری یک ملاقات با او در روز جمعه را رد نکرد. رابرت اف کندی 
برادرزاده »جان اف کندی« رئیس جمهور پیشین ایالات متحده 
است. این نامزد جمهوری خواهان در انتخابات ۲۰۲۴ آمریکا به 
گر از من حمایت  کس نیوز گفت: »او فرد بسیار خوبی است. ا فا
کی دارد و انسان  کند و برای من موجب افتخار خواهد بود. قلب پا
بسیار محترمی است.«انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ آمریکا 
در نوامبر سال میلادی جاری برگزار خواهد شد و »کامالا هریس« 
نامزد دموکرات ها و ترامپ از حزب جمهوری خواه، ۲ چهره اصلی 
این رقابت هستند. پس از آنکه »جو بایدن« رئیس جمهور کنونی 
آمریکا به دلیل عملکرد ضعیف خود در مناظره با ترامپ ناچار 
به کناره گیری شد، دموکرات ها معاون وی، هریس، را به عنوان 

نماینده خود در انتخابات برگزیدند. 

  تقوایی چطور کارگردان 
»ناخداخورشید« شد؟

 موزه سینما در ادامه انتشار سلسله برنامه های تاریخ شفاهی 
خود به مناسبت زادروز یک تهیه کننده پیشکسوت سینما 
بخش هایی از گفت وگوی این هنرمند را منتشر کرد. به گزارش 
روابط عمومی موزه سینما، در ادامه انتشار سلسله برنامه های 
تاریخ شفاهی، موزه سینما به مناسبت زادروز هارون یشایایی 
تهیه کننده پیشکسوت سینما بخش هایی از گفت وگوی این 
هنرمند را پیش روی مخاطبان قرار داد. هارون یشایایی با 
کودکی منزلشان نزدیک سینما تمدن بوده  بیان اینکه در 
است، گفت: ما در کودکی تلویزیون نداشتیم و تنها تفریحمان 
سینما رفتن بود، درواقع در آنجا با سینما آشنا شدم و مشغله 
زندگی من شد. وی با اشاره به زنده یاد داریوش مهرجویی 
ادامه داد: مهرجویی خیلی اهل مدارا بود و با بازیگران، عوامل 
و مخاطبان بسیار نزدیک بود و به آنها احترام می گذاشت. 
تهیه کننده فیلم سینمایی »ناخداخورشید« گفت: بخشی از 
این فیلم در اصفهان ساخته شده بود و فیلمبرداری کرده بودند 
و به ما تحویل دادند اما ما فیلم را از ابتدا شروع کردیم. در واقع 
راش های قدیمی را کنار گذاشتیم و با ناصر تقوایی فیلمبرداری 
را آغاز کردیم. وی درباره انتخاب علی نصیریان، داریوش ارجمند 
و سایر بازیگران فیلم توضیح داد: من در انتخاب بازیگر به هیچ 
وجه دخالت نمی کردم زیرا معتقد بودم که با انتخاب کارگردان 
کار ما تمام می شود و انتخاب بازیگران و لوکیشن با کارگردان 
است. یشایایی اظهار کرد: یادم می آید فیلم »ناخداخورشید« را 
به عنوان فیلم منتخب به خارج از کشور فرستاده بودند و زمانی 
گران چند دقیقه بی وقفه و  که نمایش فیلم به پایان رسید تماشا
ایستاده دست می زدند. این فیلم همچنین در جشنواره لوکارنو 
جایزه بهترین فیلم را دریافت کرد. وی درباره فیلم سینمایی 
گفت: یادم می آید فیلمنامه »اجاره  نیز  »اجاره نشین ها« 
نشین ها« را به من دادند و برایم خیلی جالب بود و بلافاصله 
درباره آن با مهرجویی صحبت کردم. متوجه شدم او کارگردان 
مهمی است و درس سینما خوانده است به همین دلیل 
تصمیم گرفتم فیلم را باز او بسازم. این تهیه کننده پیشکسوت 
سینما عنوان کرد: سر فیلم اجاره نشین ها یادم می آید داریوش 
مهرجویی به من گفت این فیلم هزینه زیادی برای ساخت دارد. 
من به او گفتم بدم آمد از حرفی که زدی زیرا من پول دار هستم، 
چرا می گویی فیلم پرهزینه است و مهرجویی در پاسخ به من 
گفت ببخشید. یشایایی خطاب به افرادی که می خواهند وارد 
حرفه سینما شوند، بیان کرد: توصیه من این است که بدانند 
سینما تخصص است. علاقه مندان باید وارد دانشگاه شوند و در 
عین حال که هنرمند هستند باید به دنبال کار تخصصی سینما 
، معروف  گر یک بازیگر بروند زیرا سینما یک علم است. حتی ا
و خوب هم باشد باید سینما را به عنوان یک حرفه تخصصی 
بشناسد. هارون یشایایی تهیه کنندگی فیلم هایی همچون 
»جایزه«، »ناخداخورشید«، »اجاره  نشین ها«، »در مسیر 

تندباد«، »هامون«، »کیمیا« را بر عهده داشته است. 

نعیمه نظام دوست: 

« خالی است »جوکر  گفتند جایت در


